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Giresun’u karış karış 
gezip sorunların ivedilikle 
çözülmesi için yoğun çaba 
har ca yan Mil let ve ki l i  
Temür, saha çalışmaları 
kapsamında Batlama Va-
disinde de bir dizi incele-
meler gerçekleştirdi. Mil-
letvekili Temür, ilk olarak Gi-
resun’da yüzlerce kişiye iş 
imkanı sağlayan Çakırme-
likoğlu Maden Suyu İşlet-
mesi Sanayi ve Ticaret 
Anonim Şir ke ti’ne ait 
Freşa’nın Çimşir Köyünde 
yeni yapacağı fabrikanın 
selden zarar gören duvar-
larını inceledi. Devlet Su 
İşleri Bölge Müdürlüğü yet-
kililerinden çalışmalar hak-
kında bilgiler alan Milletve-
kili Temür, selin verdiği za-
rarların en kısa sürede gi-

derileceğini ifade etti. Mil-
letvekili Temür, Çimşir Kö-
yündeki incelemelerinden 
sonra 2020 yılında yaşa-
nan sel felaketinde 3 va-
tandaşın hayatını kaybetti-
ği Osmaniye ile Erimez ara-
sındaki karayollarının yap-
tığı imalatları ve yapılacak 
işleri yerinde inceledi. İl 
Genel Meclisi Başkanı 
Ahmet Şahin’in de yer aldı-
ğı incelemelerde bölgede-
ki sorunların derhal çözü-
me kavuşturulması için ge-
rekli adımların atılacağını 
kay de den Mil let ve ki li 
Temür, “Sayın Cumhur-
başkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan’ın talimatlarıyla 
afetten etkilenen bölgeler-
de başlatılan çalışmaların 
ivedilikle tamamlanması 

için İçişleri Bakanımız Ali 
Yerlikaya ile yaptığımız gö-
rüşmeler neticesinde Gire-
sun’a 400 milyon TL’lik ek 
ödenek çıkarıldı. Şehri-
mizdeki eksikliklerin gide-
rilmesi ve afetin izlerinin ta-
mamen silinmesi için baş-
latılan çalışmaları bizlerde 
yakından takip ediyoruz. 
Halkımızın gönlü rahat 
olsun. Verdiğimiz sözleri 
tek tek yerine getirmeye 
devam edeceğiz. İlimize, 
bölgemize ve ülkemize ya-
pılan yatırımlara tam des-
tek veren başta Sayın 
Cumhurbaşkanımız olmak 
üzere emeği geçen herke-
se bir kez daha teşekkür 
ediyoruz” ifadelerini kul-
landı. 

(Sabri Yücel)

Giresun'a 400 milyon ek ödenek
AK Parti Giresun Milletvekili Ali Temür, şehrin dört bir köşesinde devlet

imkanlarıyla yapılan ve yapılması planlanan çalışmaları yakından takip ediyor.

“Rekolte düşük olmasa
100 liraya ulaşamazdı”

Karan, yaptığı açıkla-
mada serbest piyasada 
hızla yükselen fındık fiyatı 
ile devlet adına müdahil 
alım yapan TMO’nun 
2023 alım fiyatını değer-
lendirdi.

Karan,  2023 yılı fındık 
rekoltesinin çok altında bir 
ürünün çuvala girdiğini be-
lirterek, fındık bu yıl ger-
çek manada ‘Bu sene re-
kolte çok düşük. Fındık bu 
sene çok değerli. Rekolte 
düşük olmasa, kısa süre-
de serbest piyasada 100 
lira bandına ulaşmazdı. 
Beklenti ve öngörü bir ay 
içerisinde fındık fiyatının 
120 lira bandına ulaşma-
sı. Biz “fındık fiyatı 120 li-
raya çıkacak” diye üretici-
mizi bir beklenti içerisine 
sokmuyoruz. Bu öngörü 
tamamen bu işin ticaretini 
yapanların öngörüsüdür. 
Giresun’da  bazı tüccarlar 
köy köy dolaşarak üretici-
den fındık alma telaşına 
düşmüş durumda. Bu da 
şunu göstermekte; ihra-
catçıların bu sezon evdeki 
hesabı, çarşıda tutmadı. 
TMO’ nun açıkladığı fiya-
tın altında fındık almayı 
planlayan ve buna göre 

eller ceplere beyler” ifade-
lerini kullandı.

Ziraat Odası Başkanı 
Karan, “Bu sezon TMO’ya 
her ne kadar iş düşmese 
de üreticinin korunması 
ve piyasanın bozulma ris-
kine karşı, ofisin alım fiya-
tı serbest piyasa bandın-
da revize edilmelidir. Fın-
dık her zaman spekülatif 
bir ürün olmuştur. TMO’ 
nun görevi de olulaşabi-
lecek spekülatif karşı bir 
güç oluşturmaktır” dedi. 

(Gülsen Dikgöz)

bağlantılar yapan ihracat-
çılar, Dimyat’a Pirince gi-
derken bulgurdan olma-
mak için üreticinin elinde-
ki fındığı fiyatlar daha da 
yükselmeden alabilmenin 
telaşına düştü. Sezon 
başı acil ihtiyacı kadar 
Pazar ürün indiren üretici 
ise artık temkinli, fiyatın 
100 liranın üzerine çıkma-
sını bekliyor. İşte ihracat-
çıların hep savundukları 
arz talep mantığı. Bu sene 
ürün az ve değerli, pamuk 

Giresun Ziraat Odası Başkanı Nurittin Karan, sezon öncesi 840 bin ton fındık rekoltesi
açıklayan ihracatçıların, tüccarlar aracılığıyla köy köy fındık peşine düştüğünü aktardı.

“Öğrencilerimiz bizi gururlandırdı”

AK Parti Giresun İl Baş-
kanı Mete Bahadır Yıl-
maz, 15. Ulusla ra rası 
MEB Robot Yarışma-
sı'nda dört Türkiye dere-
cesi ile şehre dönen öğ-
retmen ve öğrenciler için 
tebrik mesajı paylaştı.

Başkan Yılmaz, yaptı-
ğı yazılı açıklamada, “06-
09 Eylül 2023 tarihleri ara-
sında Bursa’da gerçekle-
şen 15. Uluslararası MEB 
Robot Yarışması'na Gire-
sun’umuzdan 10 öğret-
men 25 öğrenciden olu-

şan 40 takımla katılım sağ-
landı. Yarışmalar netice-
sinde, Espiye Şehit Cen-
giz Saribaş Mesleki ve Tek-
nik Anadolu Lisesi, Labi-
rent Ustası Robot Katego-
risi Türkiye birincisi, Gire-
sun Mesleki ve Teknik Ana-
dolu Lisesi Robot Takımı, 
Çizgi İzleyen İleri Seviye 
Robot Kategorisi Türkiye 
ikincisi, Bulancak Atatürk 
Ortaokulu, Tozkoparan 
Robot Kategorisi Türkiye 
ikincisi, Bulancak Mesleki 
ve Teknik Anadolu Lisesi 
"BATEM Robot Takımı”, 
Labirent Ustası Robot Ka-
tegorisi Türkiye ikincisi 
olmuş ve bizleri gururlan-
dırmıştır. Başta İl Milli Eği-
tim Müdürümüz Ertuğrul 
Tosunoğlu olmak üzere 
her bir öğrencimizi tebrik 
ediyor, bu başarıda emeği 
geçen öğretmenlerimizi 
kutluyorum” ifadelerini kul-
landı. (Dursun Onur)

Meşe, İl Başkanlığına aday

2023 Genel Seçimlerinde Milliyetçi Hareket Partisi 
2. Sıra Milletvekili Adayı Fatih Meşe, MHP Giresun İl 
Başkanı adayı olduğunu açıkladı.

Giresun'da özel bir restoranda basın mensupları ile 
buluşan Milletvekili Adayı Meşe, hem siyasette hemde 
sivil toplum örgütlerinde her zaman ulvi bir görev üstle-
nen basın mensuplarına teşekkür etti.

28. Dönem Milletvekilliği seçimlerinde hem şahsına 
hemde partisine eleştirisel de olsa destek veren basın 
camiasına teşekkür eden Meşe, "Seçim saddında ver-
diğimiz mücadeleyle her kesimin takdirini kazanan bir 
partinin mensubu olarak bu zamanki bana verilen 
bütün görevler nedeniyle büyük onur duyuyorum. Ben 
hiçbir makamı hayatım boyunca talep etmedim. Bu 
bana uygun görüldü. Ben çıktığım yollarda insanlar ne 
der diye düşünmeden her görevi layığıyla yerine getir-
meye çalıştım. Hayatım boyunca riyadan hep uzak dur-
dum. Siyasetin içinde bulunduğum zaman içinde hiç bir 
zaman ötekileştirmedim. Bu çaba bir Giresunlu çabası-
dır. Giresun'un değerlerine sahip çıkılma çabasıdır.” 

Tek derdinin Giresun olduğunu ifade eden Meşe, bu 
çaba neticesinde Milliyetçi Hareket Partisi Giresun İl 
Başkanlığına aday olduğunu açıkladı. (Gülsen Dikgöz)
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Milletvekili Gezmiş bir 
neferi olmaktan gurur duy-
duğunu partisinin 100.yıl 
etkinliğinde konuştu: Ata-
mızın iki mirası olan Cum-

rasinin, insan haklarının te-
minatı olduğunu belirtti. Bir 
neferi olmaktan onur ve 
gurur duyduğu CHP'nin 
100. kuruluş yıl dönümünü 
kutlayan Gezmiş, “Laik de-
mokratik Türkiye Cumhuri-
yeti'nin kurucusu Ulu Ön-
derimiz Gazi Mustafa 
Kemal Atatürk başta olmak 
üzere, Türkiye'yi bugünle-
re taşıyan partimize, parti-

huriyeti ve Cumhuriyet 
Halk Partisi'ni sonsuza dek 
yaşatacağız

CHP Giresun Milletve-
kili Elvan Işık Gezmiş, An-

mize emek veren tüm par-
tililerimize şükranlarımı, 
saygı ve sevgilerimi sunu-
yorum” dedi.

CHP TÜRKİYE'NİN EN 
ÖNEMLİ SİYASİ

MİRASIDIR
Atatürk’üm mirası olan 

CHP’yi sonsuza dek yaşa-
tacaklarının altını çizen Mil-
letvekili Gezmiş şunları 
kaydetti;

kara'da düzenlenen parti-
sinin 100.yıl kutlamalarına 
katılarak önemli mesajlar 
verdi. Milletvekili Gezmiş 
CHP'nin; laikliğin, demok-

9 Eylül 1923'te kurulan 
partimiz CHP, 100 yıllık ge-
leneği, siyasi birikimi, tec-
rübesi ile çağdaş Türki-
ye'nin en önemli siyasi mi-
rasıdır. Bir milletin esaret-
ten kurtulmasına ve bir ül-
kenin baştan aşağı yeni-
den kurulmasına öncülük 
etmiş bir partidir. Bu şerefli 
demokrasi mücadelesinin 
parçası olmaktan mutlu-
yuz. Partimiz dünün zor-
luklarıyla büyüdüğü gibi ya-
rının idealleriyle de büyü-
yüp aydınlanma yolunda 
ilerleyecek. Biz bu kutsal 

mirasın omuzlarımıza yük-
lediği sorumluluğun bilin-
cindeyiz. Genel Başkanı-
mız Sayın Kemal Kılıçda-
roğlu ve milletvekillerimiz-
le; "Benim iki büyük eserim 
var; biri Türkiye Cumhuri-
yeti, diğeri Cumhuriyet 
Halk Partisi'dir" diyen Ulu 
Önderimiz Mustafa Kemal 
Atatürk'ü ölümsüzleştiği 
Anıtkabir'de ziyaret edip, 
saygılarımızı sunduk ve de 
bu iki kıymetli eserini son-
suza dek yaşatacağımızın 
bir kez daha sözünü ver-
dik.” (Gülsen Dikgöz)

Vali Mehmet Fatih Ser-
dengeçti, İl Genel Mecli-
si'nin 2023 yılı Eylül ayı 
olağan toplantısı katıldı. 
Toplantıda Meclisi Başka-
nı Ahmet Şahin ve meclis 
üyeleriyle tek tek taşına 
Vali Serdengeçti, ilin so-
runlarını ve ihtiyaçlarını 
daha iyi anlayarak çözüm 
odaklı çalışmalara öncü-
lük etmeyi taahhüt etti. 
Serdebgeçti, “ilimiz için 
önemli olan yatırımlar ve 

projeler hakkında bilgi 
aldık. Hep birlikte kamu hiz-
metlerini hızlı ve etkin ola-
rak hemşehrilerimize ulaş-
tırmak için azamî gayret 
göstereceğiz” dedi. Top-
lantıda, il genelindeki yatı-
rımlar ve devam eden pro-
jeler hakkında bilgi alışve-
rişinde bulunuldu. Ayrıca, 
ilin kalkınması ve gelişme-
si için yapılacak çalışmalar 
konusunda da görüş birli-
ğine varıldı. (Dursun Onur)

Ulaştırma ve Altyapı 
Bakanı Abdulkadir Ura-
loğlu, ziyaret ve inceleme-
lerde bulunmak üzere git-
tiği memleketi Trabzon’da 
Samsun-Sarp Demiryolu 

Proje hakkında açıklama-
da bulundu. Bölgenin yıl-
lardır büyük bir hevesle 
beklediği demir yolu proje 
çalışmalarının başladığı-
nı kaydeden Bakan Ura-

loğlu, “Türkiye’de bir ta-
raftan karayolu yatırımları 
devam ederken özellikle 
demiryolu ağırlıklı bir yatı-
rım dönemine girdik. 
Planlamaların içerisinde 
Trabzon’da bu yatırımla-
rın ortasında. Samsun-
Sarp demiryolu ve bunun 
merkezi de Trabzon. Top-
lam 513 kilometre uzunlu-
ğunda planlanan demir-
yolunun proje çalışmaları-
nı başlatacağız. Yine, 
Trabzon Raylı Sistem 
Hattı Projemiz içinde 
Trabzon Büyükşehir Bele-
diye Başkanlığımızla bir-
likte çalışıyoruz” dedi. 

(Dursun Onur)

Eğitim Bir-Sen Giresun Şube Başkanı Muhammet 
Sarı, Eğitim Bir-Sen’in örgütlü ve güçlü bir sendika oldu-
ğunu kaydetti. Eğitim Bir-Sen üyeleri, yeni eğitim öğre-
tim yılı öncesi 7. Geleneksel Yayla Pikniği’nde bir araya 
geldi. Kulakkaya Alçakbel Orman İşletme Sosyal Tesis-
lerinde gerçekleştirilen piknikte Eğitim Bir-Sen güzel bir 
gün geçirdi. Şube Başkanı Muhammet Sarı, Eğitim Bir-
Sen ailesi olarak hem güzel etkinliklerle hoş vakit geçir-
diklerini hem de tüm üyelerle tanışma ve kaynaşma im-
kanı bulduklarını belirterek, büyük ailemiz birlikte çok 
güzel. Örgütlüyüz, güçlüyüz” ifadelerini kullandı. Sarı, 
tüm öğretmen, eğitim çalışanları ve öğrencileri ise ba-
şarılı bir eğitim öğretim yılı diledi. (Gülsen Dikgöz)

Partimin bir neferi olmaktan
gurur duyuyorum

Giresun'un Şebinkara-
hisar ilçesinde yapılacak 
olan Organize Sanayi Böl-
gesi (OSB) için çalışmalar 
hız kesmeden devam edi-
yor. Sanayi ve Teknoloji Ba-
kanı Mehmet Fatih Kacır'ın 
destekleriyle kurulması 
planlanan OSB için görüş-
meler devam ediyor.

Şebinkarahisar ilçesin-
de yapımı planlanan Orga-
nize Sanayi Bölgesi için gö-
rüşmeler sürüyor. Geçen 
hafta Sanayi Sitesi esna-
fıyla görüşme yapan Şe-
binkarahisar Belediye Baş-
kanı Ömer Şentürk, bu 
hafta da ma ka mın da 
önemli isimleri ağırladı.

Sanayi ve Teknoloji Ba-
kanı hemşehrimiz Mehmet 
Fatih Kacır'ın destekleriyle 
kurulacak olan OSB için ça-
lışmalarını sıklaştıran Be-
lediye Başkanı Ömer Şen-
türk, DOKA Genel Sekre-

teri Kemal Akpınar, DOKA 
İl Yatırım Destek Ofisi Mü-
dürü Murat Aladağ ve Sa-
nayi ve Teknoloji İl Müdürü 
Adem Çalık ile görüştü.

Başkan Şentürk, yaptı-
ğı açıklamada, "Bölgemiz-
de yapımı planlanan Orga-
nize Sanayi Bölgesi için 

yer belirleme ve fizibilite ça-
lışması hususları ile geçti-
ğimiz hafta esnaflarımızla, 
kapasitenin artırılması, 
çevresel düzenlemelerin 
geliştirilmesi ve yeni mes-
lek kollarını oluşturulması 
konularını görüştüğümüz 
Küçük Sanayi Sitemiz hak-

kında fikir alışverişinde bu-
lunarak, DOKA'nın deste-
ğiyle ilçemizde devam 
eden yatırımlarla, Küçük 
Sanayi Sitesi ve Organize 
Sanayi Bölgesi için yapıla-
cak yatırım destekleri üze-
rine istişarede bulunduk" 
dedi. (Yeni Şebinkarahisar)

Bakan Kacır'ın destekleriyle Şebinkarahisar'a
Organize Sanayi Bölgesi yolda!

Samsun-Sarp Demiryolu
proje çalışmaları başlıyor
Samsun-Sarp Demiryolu Proje, hükümetin gündeminde.

Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Uraloğlu, Samsun-Sarp
Demiryolu Proje çalışmalarının başlayacağını açıkladı.

“Örgütlüyüz, güçlüyüz”

Çözüm odaklı çalışma taahhüt etti

DSİ taşkınları önlemek için mücadele veriyor
Devlet Su İşleri (Dsİ), su taşkınlarını önlemek amacıyla çalış-

malarını sürdürüyor.
Doğu Karadeniz Bölgesinin lokomotif şehirlerinden biri olan 

Giresun’un, DSİ yatırımları ile kalkınmaya devam ettiği belirtildi.
DSİ 22. Bölge Müdürlüğünden yapılan açıklamada, sorumlu-

luk alanındaki Giresun’da, 13 adet baraj, 1 adet gölet, 2 adet sel 
kapanı, 7 adet sulama tesisi, 25 adet taşkın kontrol tesisi inşaatı 
çalışması devam ediyor.

Yine taşkın koruma projeleri kapsamında derelerdeki ıslah ça-
lışmalarının da devam ettiği aktarıldı. (DSİ)



3 YEŞİL ÇOTANAK GAZETESİYEŞİL ÇOTANAK GAZETESİ 14 Eylül 2023

Giresun İl Tarım ve 
Orman Müdürlüğü tarafın-
dan kahverengi kokarca 
hakkında diikatli olunması 
uyarısı yapıldı. Müdürlük 
tarafından yapılan açıkla-
mada şu ifadelere yer ve-
rildi:

“Kahverengi Kokarca 
(Hemiptera: Pentatomi-
dae), Doğu Asya kökenli, 
Halyomorpha halys tarım-
sal üretimde önemli ölçüde 
kayıplara neden olan tah-
ripkâr, istilacı ve polifag bir 
zararlıdır. Ülkemizde varlı-
ğı ilk defa 2017 yılında tes-
pit edilen Kahverengi ko-
karca ile bulaşık olan alan-
ların belirlenmesi amacıy-
la 2018 yılında başlayan 
sürvey çalışmaları sonu-
cunda Karadeniz ve Mar-
mara Bölgesinde tespitler 
yapılmış olup, tarımsal üre-
timde 300’e yakın bitki tü-
ründe başta fındık olmak 
üzere elma, armut, turunç-
gil, şeftali, ceviz, Trabzon 
hurması, mısır, fasulye, do-
mates, biber, patlıcan gibi 
ekonomik değeri olan bir-
çok ürün için verim ve kali-
te kaybı riski oluşturmakta-
dır.”

“Sokucu emici ağız ya-
pısına sahip olan Kahve-
rengi Kokarca’nın erginleri 
ve nimfleri birçok meyve 
ve sebzede emgi yaparak 
zarar yapar. Meyveler iç 
doldurmaya başladığı dö-
nemde emilmek suretiyle 
buruşuk ve yer yer çökün-
tülü olan şekilsiz içler olu-
şur. Ergin ve larvalar, ol-
gunlaşmakta olan meyve-
ler üzerinde beslenerek 

dış satım yönünden önem-
li olan “lekeli iç” zararı oluş-
tururlar. Karamuk ve şekil-
siz iç biçiminde zarar 
gören meyveler dökülmek-
le birlikte, lekeli içler dökül-
mezler. Zararlı böylece 
ürün kaybına (karamuk ve 
şekilsiz iç) ve ürün kalitesi-
ni olumsuz yönde etkile-
yen emgili iç (şekilsiz ve le-
keli iç) oluşumuna neden 
olduğundan, fındık ticarete 
bile konu olamamaktadır.”

“Ülkemizde geçmişi 
fazla olmayan Kahverengi 
Kokarcanın yayılışı bitkisel 
materyallerle, ulaşım araç-
larıyla, erginlerin uçuşuyla 
ve zararlının bulunduğu il-
lerden yapılan ticari faali-
yetlerle gerçekleşmekte-
dir. Bu nedenle diğer illeri-
mize de yayılma riski bu-
lunmakta olup, zararlının 
yayılış alanlarının belirlen-
mesi ve iç karantina tedbir-
lerine önem verilmesi ge-
rekmektedir.”

“Kahverengi Kokarca 
sonbaharda hava sıcaklı-
ğının 16°C’nin altına indi-
ğinde kışlamak için özellik-
le ev, depo gibi korunaklı 
alanları tercih ettiği için kış-
lak lar da mü ca de le si 
önemlidir. Bu nedenle 
Eylül ve Nisan ayları ara-
sında zararlının kışlaklar-
dan çıkışı öncesinde yapı-
lacak olan mekanik müca-
deleyle bir sonraki yıl orta-
ya çıkacak popülasyon 
azaltılmalıdır. Bunun için 
Kahverengi Kokarcanın 
kış boyu görüldüğü nokta-
lardan toplanıp mutlaka 
imha edilmesi gerekmek-
tedir. Söz konusu mekanik 

mücadele hali hazırda çift-
çilerimiz ve bölge halkı ta-
rafından yapılabilecek en 
yararlı mücadele yöntemi-
dir. Zira kışlaklarda yapıla-
cak mekanik mücadele (bö-
ceği topla-imha et) 2024 yı-
lında fındık bahçelerinde 
yapılacak kimyasal müca-
deleyi kolaylaştıracaktır. 
Hava sıcaklığı 18°C’nin 
üzerine çıktığında kışlak-
ları terk ederek bahçelere 
geçiş yapan erginler, çiftle-
şerek yumurta bırakmak-

tadır. Bir dişi sezonu bo-
yunca 240 yumurta bıraka-
bilmektedir. Mayıs ayın-
dan itibaren bahçe kontrol-
leri yapılarak ruhsatlı bitki 
koruma ürünleri ile tarım-
sal alanlarda ilaçlı müca-
dele yapılması gerekmek-
tedir.”

“Ayrıntılı bilgi için İl/İlçe 
Tarım ve Orman Müdürlük-
lerimize müracaat edebilir-
siniz” şeklinde aktarıldı.

(Giresun İl Tarım ve 
Orman Müdürlüğü)

Giresun Fen Lisesi, 2023 Yükseköğre-
time Geçiş Sınavı’nda (YKS) yüzde 56 
yerleştirme oranını elde etti. 2004 yılında 
eğitim-öğretim faaliyetine başlayan Gire-
sun Fen Lisesi, yükseköğretime öğrenci 
yerleştirme başarısını sürdürüyor. Gire-
sun Fen Lisesi’nin 2023 YKS başarı tablo-
su açıklandı. YKS sonuçlarına göre, 33 öğ-
renci tıpa, 8 öğrenci bilgisayar mühendis-
liğine, 11 öğrenci mühendislik ve mimarlı-
ğa, 7 öğrenci diş hekimliğine, 5 öğrenci de 
diğer bölümlere yerleşti. Fen Lisesi Mü-
dürü Azmi Bıçakçı, YKS başarılı gösteren 
öğrenci ve onların bu başarısında büyük 
emeği bulunan öğretmen ve ailelerine te-
şekkür etti. Bıçakçı, “Giresun Fen Lisem-
simizin YKS başarısı, Giresun’un başarı-
sıdır” dedi. (Gülsen Dikgöz)

Keşap Belediye Başkanı Mehmet Emür, Cum-
huriyet İlkokulunda düzenlenen İlköğretim Hafta-
sı etkinliğine katıldı.

‘’2023-2024 EĞİTİM ÖĞRETİM YILI İLKÖĞ-
RETİM HAFTASI KUTLAMA PROGRAMI’’
Başkan Emür’’Cumhuriyet İlköğretim okulun-

da gerçekleştirilen İlköğretim Haftası kutlama 
programına katıldık. Tüm öğrencilerimizin, öğret-
menlerimizin ve velilerimizin yeni eğitim öğretim 
yılını tebrik ediyor; sağlıklı, huzurlu ve başarılı bir 
yıl geçirmelerini diliyorum.’’dedi.

Program çocukların gösterileri ile devam etti. 
Keşap Kaymakamı Nurullah Cemil Erciyas ve 
Başkan Emür okula başlayan öğrencilere kalem 
hediye ettiler. (Gülsen Dikgöz)

Giresun Belediyesi, 
sonbaharın gelmesiyle bir-
likte şehir genelinde este-
tikten öte çevre koruma ve 
doğa ile iç içe vakit geçir-
me amacıyla büyük bir ti-
tizlikle temizlik ve bakım ça-
lışmalarını sürdürüyor.

Gi resun Be lediyesi 
Park ve Bahçeler Müdürlü-
ğü ekipleri, sonbahar mev-
siminin etkilerini azaltmak 
ve şehrin yeşil alanlarını 

rünüme kavuşturuluyor, 
böylece Giresunluların ke-
yifle vakit geçirebilecekleri 
mekanlar korunuyor.

Park ve Bahçe Müdür-
lüğü yetki li leri, şehrin 
doğal güzelliklerini koruma 
ve geliştirme konusundaki 

daha yaşanabilir kılmak 
için ağaç budama, yaprak 
süpürme ve çim biçme iş-
lemlerini hummalı bir şekil-
de sürdürüyor.

Şehir genelinde devam 
eden kapsamlı çalışmala-
rın sadece şehrin estetik 
görünümünü iyileştirme 
amacı taşımadığı, aynı za-
manda çevreyi koruma ve 
şehir sakinlerine daha 
fazla doğayla iç içe vakit 

kararlılıklarını yineledi. Yet-
kililer, "Şehrimizin güzellik-
lerini korumak ve yeşil 
alanlarımızın daha güzel 
görünmesi için çalışmala-
rımızı sürdürüyoruz. Ekip-
lerimiz, yoğun bir şekilde 
çalışarak şehrimizi daha 

geçirme fırsatı sunma he-
defiyle gerçekleştirildiği be-
lirtiliyor.

"Daha temiz bir Gire-
sun için" başlığı altında yü-
rütülen bakım ve temizlik 
çalışmalarının, Giresunlu 
vatandaşların park ve yeşil 
alanları keyifle kullanabil-
mesi için büyük önem taşı-
yor. Park ve yeşil alanlar, 
bu çalışmalar sayesinde 
daha nezih ve temiz bir gö-

yeşil ve yaşanabilir kılmayı 
amaçlıyor. Vatandaşları-
mızın şehrimizin tüm gü-
zellikleriyle iç içe keyifle 
vakit geçirebileceği alanlar 
oluşturmak için çalışmala-
rımıza devam ediyoruz" 
dedi.

Ayrıca, belediye ekiple-
rinin bu çalışmaları aralık-
sız olarak sürdüreceği ve 
sonbaharın etkilerini mini-
mize etmek için düzenli ola-
rak bakım yapacakları da 
belirtildi. 

(Dursun Onur)

Şehir genelinde sonbahar temizliği

Gördüğün yerde yok et!

Giresun Fen Lisesi'nden YKS başarısı!

Başkan Emür, İlköğretim Haftası etkinliğine katıldı 
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Emek Partisi Giresun 
Temsilcisi Halit Keskin, 
tarım ve gıda tekeli İtalya 
şirketi Ferrero’nun fındık fi-
yatını 80 TL olarak açıkla-
masından sonra yapılan 
değerlendirmelerin gerçe-
ği göz kaçırıldığını belirte-
rek, “Fındıkta “Fiyat; rekol-
te, serbest pazar ve arz 
talep durumuna göre belir-
lenir.” politikalarına evet 
diyen herkes üreticilerin 
mağduriyetinden sorumlu-
dur.” dedi.

Emek Partisi Giresun 
Temsilcisi Halit Keskin, fın-
dık fiyatı üzerine yapılan 
tartışmalar hakkında de-
ğerlendirme yaptı. “Fındık 
fiyatının TMO tarafından 
82 TL’ye yakın, piyasada 
da 75 TL ile başlayacağını 
söylemiştik. Dediğimiz 
oldu. Yıllardır fındık politi-
kasının nasıl bir sonuç ve-
receğini ısrarla anlattık. Bu 
yıl da dediğimiz oldu. Fın-
dık fiyatının maliyet, enf-
lasyon, kar payı gibi ka-
lemler dikkate alınarak be-
lirlenmesi gerektiğini vur-
guladık. Ancak serbest pi-
yasayı savunanlar hükü-

kolunu bağlayan mı var. 
TMO’nun fındığı 120TL’ye 
ve sınırsız olacağını açık-
lasın yeter. “Hırsız” eve gi-

metin arkasında yer alarak 
üreticileri mağdur ettiler.” 
dedi.
Ferrero’yu suçlamak yet-

mez
Ziraat Odalarından tüc-

carına, burjuva partilerin-
den ihracatçılara kadar her 
kesimden Ferrero’yu suç-
layan açıklamalar yapıldı-
ğına dikkat çeken Keskin, 
“Ferrero, üreticilerin eme-
ğini, ürününü ucuza almak 
için her yolu deneyen ulus-
lararası dev tekel. Fındığı 
ucuza almasını eleştirece-
ğiz, tepki göstereceğiz. Ka-
pitalizmin gereğini yapan 
şirkete karşı üretici köylü-
leri korumak partimizin de 
görevi. Soruyoruz, diğer 
tüccarlar ve ihracatçıların 
alım fiyatları 80 TL de yok. 
Kapılarında renkli ışıklı 
alım fiyatları yazıyor. Onla-
ra neden tepki gösterilmi-
yor? Üretici köylülerin ürü-
nünü, emeğini ucuza 
almak için yarışan yerli ve 
yabancı tarım ve gıda şir-
ketlerinin birbirinden farkı 
yok. Onlar kazınıyor, üreti-
ci köylü zarar ediyor, hükü-
met de üreticilerin mağdur 

riyor; ev sahibi, komşuları 
görüyor, birbirlerine bakı-
yorlar. “Hırsız” eşyaları 
kamyona yükleyip gidiyor. 

olması için yasal zemini ha-
zırlıyor. Bu kadar basit. 
Emek Partisi “Hırsızı” suç-
larken ev sahibini akla-
maz. Ferrero’nun bu kadar 
hoyratça davranabilmesi-
nin güvencesi yasalar ve 
kapitalist kurallar yanında 
hükümettir. Bu nedenle hü-
kümeti dışarda tutan eleş-
tiriler inandırıcı değil. Fer-
re ro’nun 80 TL’si ile 
TMO’nun 82,5 TL!si ara-
sındaki farkın önemi var 
mı?” dedi.

Hükümetin elini
kolunu bağlayan

mı var?
Geçen sezon Ordu Bü-

yükşehir Belediye Başkanı 
Hilmi Güler de Ferrero’ya 
karşı atıp tutmuştu hatta şi-
kayette de bulunmuştu. 
Sonuç sıfır. Hepsi halkı 
oyalama taktiğiydi” diyen 
Keskin, “Bugün yapılan 
açık la ma lar da Hilmi 
Güler’in şovunu anımsatı-
yor. Ferrero üretici köylü-
nün emeğini, ürününü 
ucuza alıyor. Fındık piya-
sasını belirliyor. Tepkiliyiz. 
Yetmiyor. Buna fır sat 
veren, yasa ve yönetmelik-
leri çıkaran Erdoğan so-
rumludur. Tepki gösterile-
cekse Erdoğan hükümeti-
ne gösterilmeli. Erdo-
ğan’ın, hükümetinin elini, 

Sonra da “Hırsız var” diye 
bağırıyorlar. Suçlu olarak 
iktidarı dışarda tutmak, 
tarım ve gıda tekellerinin 

fındık politikalarını belirle-
mesine ses çıkarmamak-
tır” diyerek tepki gösterdi. 

(Gülsen Dikgöz)

İlk yurtdışı gezisini ger-
çekleştiren Şebinkarahi-
sarlı Sanayici ve İş Adam-
ları Derneği (ŞEBİNSİAD) 
Başkanı Müjdat Karayılan 
bir açıklama yaparak Al-
manya ziyaretleri hakkın-
da bilgi verdi.

Yapılan açıklamada 
“Almanya’nın Münih ken-
tinde 2 yılda 1 gerçekle-
şen ve dünya otomobil ve 
mobilite alanında büyük fir-
maların ve 1.000.000 zi-
yaretçinin katıldığı IAA Mo-
bilite Fuarına 5 üyemiz ile 
katılım sağladık. 3 üyemiz 
vize yetişmemesi ile ma-
alesef son anda seyahate 
katılamadı.

Fuarda otonom tekno-
lojilerinden elektrikli araç-
lara, konsept araçlardan 
hidrojenli araçlara kadar 
tüm yenilikçi teknolojiler 
sergilenmiş ve ziyaret 
edilmiştir. IAA fuarının açı-
lışı Almanya Şansölyesi 
Olaf Scholz tarafından ya-
pılmış ve Almanya’nın bu 
fuara ne kadar önem ver-
diği yerinde görülmüştür.

ŞEBİNSİAD olarak ül-
kemizin yurtdışı temsilci-
liklerinden başta Münih 
Başkonsolosluğu olmak 
üzere ticari ataşelikler zi-

luk çalışanları ve mühen-
dislerimiz tarafından tak-
dirle karşılanmıştır.

ŞEBİNSİAD sadece iş 
insan larını bir leş ti rici 
değil, onları yeni vizyona 
ulaştırmak ve öncelikle Şe-
binkarahisar’ımızı dünya-
ya tanıtma misyonunu 
devam ettirmedeki karar-
lığını tüm hızıyla devam et-
tirecektir” denildi. 

(Haber Merkezi)

yaret edilmiştir. İki ülkenin 
ticaretinin arttırılması bağ-
lamında ŞEBİNSİAD üye-
leri ve Şebinkarahisarlıla-
rın aktif rol almasına yö-
nelik görüşülmüştür. Bu zi-
yarette ayrıca ülkemizin 
yetiştirmiş olduğu, yüksek 
teknoloji geliştirme ala-
nında çalışan mühendis-
lerimizle ikili görüşmeler 
yapılmıştır. Ülkemizin kal-
kınması ve kilogram başı 

ihracatın değerinin arttırıl-
ması açısından, bu tip 
yurtdışı irtibatlarının ku-
rulması ve fuarlarının taki-
bi ve ziyareti çok önemli-
dir.

ŞEBİNSİAD olarak Şe-
binkarahisar’ın yurtdışın-
da tanınırlığının arttırılma-
sı ve Şebinkarahisarlıların 
ürettiği ürünlerin tanıtımı 
ziyaret ettiğimiz Başkon-
solosumuz, Başkonsolos-

“Hükümet ve tarım tekelleri el ele”

ŞEBİNSİAD’tan ilk yurtdışı ziyareti

Espiyeli öğrencilerden
1'inclik ve 5'inclik elde etti

Espiye Şehit Cengiz Sarıbaş 
Mesleki ve Teknik Anadolu Lise-
si, katıldığı yarışmalarda adın-
dan bahsettirmeye devam edi-
yor. Bursa'da düzenlenen Ulus-
lararası 15. MEB Robot Yarış-
ması Labirent Ustası kategori-
sinde Espiye Şehit Cengiz Sarı-
baş Mesleki ve Teknik Anadolu 
Lisesi öğrencileri bir 1’inclik ve 
bir 5’inclik elde ederek, büyük bir 
başarıya imza attılar. Yarışmada 
Giresun’u Espiye Şehit Cengiz 
Sarıbaş Mesleki ve Teknik Ana-
dolu Lisesi elektrik alanı öğret-
meni Enver Duran ve öğrencileri 
Doğancan Akın, Alperen Kesgin 
ve Giray Kağan Kırca başarıyla 
temsil etmiş oldu. 81 il ve 18 ül-
keden 12 bin 716 katılımcı, 4 bin 
733 robot ile gerçekleştirilen ya-
rışmaya Giresun 40 takımla ka-
tılmıştı. 

(Gülsen Dikgöz)

Türkiye Romanya diyalogları istişare edildi
Türkiye Romanya Ticaret 

Odası Başkanı Tamer Atalay, 
Giresun Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Başkanı 
aynı zamanda Milletlerarası Ti-
caret Odası (ICC) Yönetim Ku-
rulu Başkanı Hasan Çakırmeli-
koğlu’nu ziyaret etti. Türkiye ile 
Romanya arasındaki diyalogla-
rın artırılması üzerine yapılan 
görüşmede, Türkiye’nin Ro-
manya ile ticari sürecinde Gire-
sun’un daha aktif yer alması 
üzerine görüş alışverişinde bu-
lunuldu. (Dursun Onur)
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Giresun Eğitim Sen, eği-
tim ve mesleki sorunlara 
yönelik basın açıklamasın-
da bulundu.

Yapılan açıklamada; 
"Türkiye’nin eğitim sistemi, 
yıllardır benimsenen piya-
sa merkezli, rekabetçi ve 
sınav merkezli eğitim poli-
tikaları sonucunda tam bir 
sorun yumağı haline gel-
miştir. Türkiye’de okul ön-
cesi eğitimden üniversite-
ye kadar eğitimin bütün ka-
demeleri, uzun yıllardır en 
temel işlevlerini dahi yeri-
ne getiremez durumdadır. 
Bu durum kaçınılmaz ola-
rak eğitimin niteliğini de 
olumsuz etkilemekte;

Özellikle son birkaç yıl-
dır derinleşen ekonomik 
kriz soncunda artan fiyat-
lar okul masraflarını ciddi 
oranda arttırmış, çocuk 
okutan ailelerin bütçelerini 
derinden sarsmaya başla-
mıştır. Seçim sonrasında 
peş peşe gelen zamlarla 
birlikte veliler, çocuklarına 
günlük harçlık vermekte 
zorlanmanın yanı sıra bes-
lenme çantalarını dahi dol-
duramama korkusu yaşa-
maktadır.

Sınav ve Rekabete Da-
yanan Sistem Öğrencileri-
mizi Mutsuz, Kaygılı ve St-
resli Hale Getiriyor

Mevcut eğitim sistemi 
okulda ve toplumsal yaşa-
mın her düzeyinde rekabe-
ti, hizmetin bedelini öde-
meyi, öğrenci ve velilerin 
müşteri olarak görülmesini 
hedeflerken, eğitim siste-
mi içindeki sınıfsal eşitsiz-
likler giderek derinleşmek-
tedir. Aynı okul içinde sınıf-
lar, aynı bölgede okullar ve 
farklı bölgelerdeki okullar 
sürekli birbirleriyle rekabet 
içine sokulmuş durumda-
dır.

Eğitimde çözümsüzlük 
politikaları bizzat iktidar ve 
MEB eliyle yapılan yasal 
düzenlemeler ve fiili dayat-
malar eşliğinde sürdürül-
mektedir. Siyasi iktidarın 
eğitim alanında, uzun sü-

kırtasiye ihtiyaçları öğrenci 
velilerinden talep edilmek-
tedir. Milyonlarca insanı et-
kileyen ekonomik kriz, 
TL’de yaşanan değer 
kaybı ve yüksek enflasyon 
nedeniyle diğer bütün har-
cama kalemlerinde olduğu 
gibi, kırtasiye harcamala-
rında da astronomik artış-
lar yaşanmaktadır. Sade-
ce son üç yılda velilerin öğ-
renciler için yapmış olduğu 
kırtasiye harcaması mikta-
rı en az 6 kat artmıştır.

Öğretmenlik Meslek Ka-
nunu Mesleğimizin İtibarı-
nı Yerle Bir Etti!

Bu kanun, İhtiyaç oldu-
ğu halde 800 bini aşan ata-
ması yapılmayan öğret-
menlerimizin; acımasız bir 
emek sömürüsüne mah-
kum edilen binlerce özel 
sektör öğretmenimizin, as-

redir kendi siyasal-ide-
olojik hedefleri doğrultu-
sunda attığı adımlar, çeşitli 
vakıf ve derneklerle iş birli-
ği halinde hayata geçirilen 
laiklik ve bilimsellik karşıtı 
gerici uygulamalar her 
geçen gün dozunu arttıra-
rak devam etmektedir.

İktidar Çedes Projesiy-
le Eğitimi Kendi Siyasi-
İdeolojik Arka Bahçesi Ha-
line Getirmek İstiyor

Milli Eğitim bakanlığı, 
Diyanet İşleri Başkanlığı 
ve Gençlik ve Spor Bakan-
lığı, bizzat iktidar eliyle ha-
yata geçirilen ve birbirin-
den ayrı olması gereken 
eğitim alanı ile inanç alan-
larının birbirine karıştırıl-
masına yönelik ÇEDES ve 
benzeri uygulamalardan 
derhal vazgeçmelidir. Ço-
cuklarımızın, siyasi iktida-
rın kendi siyasal-ideolojik 
hedeflerine ulaşmak için, 
eğitimi arka bahçesi haline 
getirmek adına din istis-
marıyla ve sözde değerler 
eğitimiyle hayata geçirilen 
ÇEDES ve benzeri proje-
lerin parçası haline getiril-
mesini istemiyoruz.

Projenin ülke çapında 
uygulaması için Milli Eği-
tim Müdürlükleri ve Diya-
net İşleri Başkanlığı’na 
bağlı il müftülükleri aracılı-
ğıyla okullara ‘manevi da-
nışman’ sıfatıyla pedagojik 
eğitimi bulunmayan vaiz, 
imam hatip, Kur’an kursu 
öğreticileri İzmir ve Eskişe-
hir başta olmak üzere, çe-
şitli illerde görevlendirme-
ler yapılmaya başlandı.

Milli Eğitim Bakanlığı-
nın görevi çocuk ve genç-
leri tarikat ve cemaatlerin 
eline bırakmak değil, in-
sanlığın ortak evrensel de-
ğerleri doğrultusunda ye-
tiştirmek, temel insan hak-
ları ve çocukların yararını 
gözetecek, eleştirel dü-
şünce becerisi kazandıra-
bilecek okul ortamları sağ-
lamak, barınma, beslenme 
kendini gerçekleştirme vb 
en temel ihtiyaçları karşıla-

gari ücretin de altında dev-
let eliyle çalıştırılan ücretli 
öğretmenlerimizin ve söz-
leşmeli öğretmenlerimizin 
sorunlarını kapsamamak-
tadır. Yasa yeniden düzen-
lenmeli sözleşmeli kadrolu 
ayrımını ve güvencesiz ça-
lıştırma yöntemlerini en-
gellemelidir. Eşit işe eşit 
ücret ilkesiyle tüm eğitim-
ciler özel sektör öğretmen-
leri de dahil olmak üzere 
güvenceli çalışmayı esas 
olan eğitimcilerin en temel 
ihtiyaçlarını karşılayacak 
düzeyde bir ücret düzenle-
mesi yapılmalıdır.

Eğitim - Öğretim Öde-
neği Bir Maaş Tutarında Ol-
malıdır

Her yıl öğretmenlere ve-
rilen eğitim öğretim ödene-
ği bugünün gerçekleriyle 
uyuşmamaktadır. Bu öde-

mak olmalıdır.
Milli Eğitim Bakanlığını 

Öğrencilerimize Öğle Ye-
meği Hizmeti Vermeye 
Davet Ediyoruz

Türkiye, OECD ülkeleri 
arasında çocuk yoksullu-
ğunda ilk sıradadır. Ülke-
mizde okula aç giden 
çocuk sayısı her geçen 
gün artarken, sendikamız 
dahil çok sayıda kurum 
bütün okullarda ücretsiz 
okul beslenme programı 
hazırlanması çağrısı yap-
maktadır. Özellikle ekono-
mik krizle birlikte hızlı artan 
yoksullaşma, öncelikle en 
hassas durumdaki çocuk-
ları etkilemiştir. Çok sayıda 
öğrencimiz okula kahvaltı 
yapmadan gitmekte, yine 
birçok öğrencinin okulda 
yemek yemeden günü ta-
mamladığı ve eve döndü-
ğü bilinmektedir. Türki-
ye’de son yıllarda dar gelir-
lilerin sırtına yüklenen ve 
daha da derinleşen ekono-
mik krizin de etkisiyle 
bugün her 5 çocuktan biri 
derin yoksulluk sorunları 
ile yüzleşmekte, yeterli ve 
besleyici gıdaya ulaşama-
maktadır. Normal öğretim 
gören tüm devlet okulların-
da nitelikli, besleyici ücret-
siz yemek verilmelidir. Bu 
noktada sadece taşımalı 
eğitim ve anaokullarında 
yemek verilmesi yeterli ol-
madığı gibi öğrencilerimiz 
gıda, giysi, kırtasiye, eği-
tim araçları ve ulaşım gi-
derleri açısından mutlaka 
desteklenmelidir. Eğitimin 
Ekonomik Yükü Velilerimi-
zin Sırtında

Okullara temizlik per-
soneli, güvenlik, kırtasiye 
malzemelerinin temini için 
yeterli ödenek aktarılmadı-
ğı için idare ve okul aile bir-
likleri velilerden zorlama 
ile bağış vermeye mecbur 
bırakılmakta, bu durum da 
öğrenci velilerini ciddi an-
lamda zorlamaktadır..

Okullarda kullanılan ya-
zı ların kartuşlarından, 
tahta kalemine kadar tüm 

nek sadece öğretmenlere 
değil tüm eğitim çalışanla-
rına verilmeli, her yıl iki 
kere bir maaş tutarına 
ödeme yapılmalıdır.

Kamusal, Laik, Bilimsel, 
Demokratik ve Anadilinde 
Eğitim Mücadelemiz Ke-
sintisiz Şekilde Sürecektir

Okulların eğitim kurumu 
olmaktan adım adım uzak-
laştığı, eğitimde dayatmacı 
politikaların sürmesi nede-
niyle öğrencilerin ve öğret-
menlerin mutsuz olduğu, 
öğretmenlerin esnek, gü-
vencesiz ve angarya çalış-
maya zorlandığı, siyasal 
kadrolaşmanın devam etti-
ği, eğitim sürecinde her 
geçen gün bilimsellikten 
uzaklaşılması, eğitimin 
zaten sorunlu olan yapısı-
nın daha da kötüleşmesine 
neden olmaktadır.

Eğitim sisteminde ya-
şanan sorunlar, elbette ül-
kedeki ekonomik, toplum-
sal ve siyasal koşullarda 
yaşanan gelişmelerden 
ayrı ve bağımsız değildir. 
Her geçen gün daha fazla 
piyasa ilişkileri içine çeki-
len, okul öncesinden üni-
versiteye kadar bilimin 
değil, milliyetçiliğin ve 
inanç sömürüsünün refe-
rans alındığı bir eğitim sis-
teminde, eğitim ve bilim 
emekçileri ve tüm öğrenci-
lerimizin kamusal, bilim-
sel, demokratik ve anadi-
linde bir eğitim hakkını sa-
vunmaya, mücadelemizi 
kesintisiz bir şekilde sür-
dürmeye kararlı olduğu-
muzu buradan bir kere 
daha söylüyoruz." ifadele-
rine yer verildi.

(Gülsen Dikgöz)

Giresun'un Alucra ilçe-
sinde yapımı tamamlanan 
okul binası 2023-2024 eği-
tim öğretim yılına hazır 
hale getirildi. Tasarruf Mev-
du at ı  S i gor ta  Fonu 
(TMSF) tarafından 24 

fından yapımı üstlenilen 
okul binası yeni eğitim öğ-
retim yılında eğitime baş-
ladı.

Giresun’un Alucra ilçe-
sinde 24 derslikli inşa etti-
ği okul, eğitime hazır hale 

derslikli inşa edilen okul 
yeni eğiti öğretim yılına ye-
tiştirildi.

Protokolü 2021 yılının 
Nisan ayında imzalanan 
ve Tasarruf Mevduatı Si-
gorta Fonu (TMSF) tara-

getirildi.
Cumhurbaşkanı Re-

cep Tayyip Erdoğan’ın tali-
matlarıyla Tasarruf Mev-
du at ı  S i gor ta  Fonu 
(TMSF) Başkanı Alucralı 
Muhittin Gülal'ın önemli 
destekleriyle 11 Haziran 
2021 yılında yapımına baş-
lanan Alucra Hacı Osman 
Erilli Anadolu İmam Hatip 
Lisesi, yapılan son hazır-
lıklarla birlikte eğitime 
hazır hale getirdi.

2 YILDA İNŞA EDİLDİ
2 yılda tamamlanarak 

yeni eğitim öğretim yılında 
eğitim vermeye başlayan 
okulda, 24 derslik, labora-
tuvar, uygulama mescidi, 
çok amaçlı salon, beden 
eğitimi salonu, idari birim 
ve diğer mahaller olmak 
üzere, 3 kat şeklinde özel 
projeler olarak yapıldı. 

(Haber Merkezi)

Giresun Belediyesi ta-
rafından geçtiğimiz yıl ha-
yata geçirilen Düşünce 
Okulu’nda yeni dönem 
atölye kayıtları başladı.

Ücretsiz olarak yapı-
lacak kayıtlardan sonra 
geçen dönem olduğu gibi 
bu dönem de, çeşitli atöl-
yeler vasıtasıyla katılım-
cıların fikir alışverişinde 
bulunabilecekleri, nitelik-
li sohbet edebilecekleri 
ve ilgi alanlarına yönelik 
olarak kendilerini gelişti-
rebilecekleri bir eğitim 
yılı daha hedefleniyor.

Faaliyetler arasında, 
her ay alanında uzman ki-
şiler tarafından yapıla-
cak olan Workshoplar ve 
Söyleşiler de yer alacak, 
katılımcıların uzmanlarla 

tanışma fırsatı bularak on-
ların da bilgilerinden fay-
dalanabilmeleri sağlana-
cak.

‘Düşün Mümkün Kıl’ il-
kesiyle 8 ay sürecek olan, 
16 yaş ve üzeri herkesin 

kayıt yaptırabileceği, katı-
lım belgeli 9 farklı atölye, 
hafta içi saat 18.30-20.30 
saatleri arasında gerçekle-
şecek.

Ekim ayında başlaya-
cak derslerde koordinatör-

“Öğretmenlik Meslek Kanunu
mesleğimizin itibarını yerle bir etti!”

TMSF'nin Giresun'da inşa
ettiği okul eğitime hazır!

Düşünce Okulu'nda atölye kayıtları başladı
ler ise şu şekildedir:

İletişim Atölyesi: Aka-
demisyen Dr. İsmail Cem 
Feridunoğlu, Edebiyat 
Atölyesi: Yazar Hakkı Öz-
demir, Sosyoloji Atölyesi: 
Akademisyen Doç. Dr. 
Mustafa Bakırcı, Giresun 
Şehir Tarihi Atölyesi: Yazar 
Mehmet Fatsa, Giresun 
Halk Bilimi Atölyesi: Araş-
tırmacı/Yazar Hüseyin 
Gazi Menteşeoğlu, Müzik 
ve Biçiml. Atölyesi: Müzis-
yen, Şair, Yazar ve Besteci 
Selçuk Küpçük, Sinema Ta-
rihi Atölyesi: Akademisyen 
Dr. Mehtap Özsoy, Felsefe 
Atölyesi: Akademisyen Dr. 
Deniz Kurtyılmaz, Dijiza-
lim Atölyesi: Akademisyen 
Doç. Dr. Yasin Söğüt. 

(Dursun Onur)
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Giresunspor Başkanı 
Nahid Ramazan Yamak, 
Giresunspor’un mali yol-
suzluklarla alakalı hazırla-
nan ve İçişleri Bakanlığı’na 
sunulan dosyalarının işle-
me alınmasını istediklerini 
söyledi.

ederken şunu iyi biliyoruz 
ki ya uçurumdan aşağı dü-
şeceğiz ya da küllerimiz-
den yeniden doğarak yolu-
muza devam edeceğiz. Ka-
ranlıklarla dolu bu yolda te-
rimizin son damlasına 
kadar birlikte savaşmak ve 

Giresunspor’u yaşat-
mak ve şeffaf bir anlayışla 
yönetmek için yola çıktık-
larını kaydeden Başkan 
Nahid Ramazan Yamak, 
açıklamalarda bulundu. 
Yamak, “Göreve geldiği-
mizde birikmiş borçları 

Giresunspor’umuzu asla 
yalnız bırakmamak üzere 
buradayız” dedi.

“Mücadeleyi
asla

bırakmayacağız”
Başkan Yamak, kulü-

bün haklarını savunmaya 
devam edeceklerini belir-
terek, “Biz hukuki olarak Gi-
resunspor’umuzun hakla-
rını savunmaya devam 
etmek için, kulübümüzün 
çıkarlarını her ne pahasına 
olursa olsun savunmak 
için bu onurlu mücadeleyi 
bırakmayacağız. Pırlanta 
gibi gençleri yetiştirmek, 
gelecek yeni jenerasyon-

olan, ekonomik anlamda 
yıpranmış, futbolcu öde-
meleri aksamış, iki dönem 
transfer yasağı olan bir 
tablo ile kulübü devraldık. 
Giresunspor’umuz ciddi 
bir uçurumun kenarında-
dır. Bu zorlukla mücadele 

lara örnek olmak, Gire-
sunspor’umuzu hem oyun-
cu yetiştiren hem de yarı-
şan bir kulüp haline getir-
mek için bırakmayacağız. 
Çünkü biz bu armayı yü-
rekten seviyoruz. Dün de 
bu arma için mücadele 
ettik bugün de ediyoruz ve 
yarın da edeceğiz. Bizim 
Giresunspor’un iyi olma-
sından başka hedefimiz ol-
madığı için bırakmayaca-
ğız. Bu davada bizlerle bir-
likte yürüyenler ile kulübü-
müzün ilelebet yaşaması 
için mücadelemize devam 
etmek için bırakmayaca-
ğız. Biz Gi resunspor’ 

umuzu kurumsal bir yapıy-
la kendi ayakları üzerinde 
durabildiği yarınlara ka-
vuşturmak için bırakmaya-
cağız” diye konuştu.

“İki elim
yakanızda

olacak
haberiniz olsun”

Giresunspor’da mali 
yolsuzluklarla alakalı ha-
zırlanan ve İçişleri Bakan-
lığına sunulan dosyaların 
işleme alınmasını istedik-
lerini kaydeden Nahid 
Yamak, “Giresunspor Ku-
lübünü zenginleşme ya da 
reklam için kullanılan bir 
yer olmasına asla müsa-
ade etmeyeceğiz. Gire-
sunspor’a gelen ve kulü-
bümüz için harcanan her 
bir kuruşun hesabını veri-
lebileceği şekilde şeffaf bir 
yönetim anlayışıyla yöne-
teceğimizi şahsım ve yö-
netim kurulumuz adına 
tüm camiamıza taahhüt 
ediyorum. Kulübümüz dö-
nemimizde kişilerin zen-
ginleşeceği veya kişisel 
reklam aracı olarak kulla-
nacağı bir yer olmayacak-
tır. Kongreye gelemeyen-
lere söylüyorum, gelseydi-
niz arkadaşlar, aday olsay-
dınız, neden gelmediniz? 
Toplum içine çıkamayaca-
ğınız yolsuzlukları yapma-
saydınız. İki elim yakanız-
da olacak haberiniz olsun. 
Biz Türk Adaletine güveni-
yoruz. Özellikle Giresuns-
por’un mali olarak yolsuz-
luklarla alakalı hazırlanan 
ve İçişleri Bakanlığı’na su-
nulan dosyaların işleme 
alınmasını istiyoruz. Türk 
Adaletine olan inancımızı 
bir kez daha belirtmek isti-
yoruz” ifadelerini kullandı. 

(Sabri Yücel)

Temsilcimiz Giresunspor kupada üçüncü turdan itibaren boy göste-
recek. Kupada üçüncü eleme tur maçları 31 Ekim-1-2 Kasım tarihlerin-
de oynanacak. Giresunspor turu geçmesi halinde 5-6- 7 Aralık tarihle-
rinde oynanacak dördüncü eleme maçlarında boy gösterecek. Öte yan-
dan profesyonel liglerdeki bir diğer ekibimiz Eynesil Belediyespor ise ku-
paya birinci turdan katılacak. (Sabri Yücel)

Trendyol 1. Lig ekibi Gi-
resunspor’da, yapılan ola-
ğanüstü seçimli genel ku-
rulun ardından Nahid R. 
Yamak başkanlığındaki 
yeni yönetim kurulu, ilk 
toplantısını gerçekleştir-
di. Toplantıda yeni yöneti-
min görev dağılımı da ya-
pıldı.

Giresunspor’da, ger-
çekleşen olağanüstü se-
çimli genel kurulda seçi-
len Nahid R. Yamak baş-

lusu), Osman Murat Tür-
koğlu (Muhasip Üye), 
Kenan Şahin (As Baş-
kan, Proje ve Kaynak 
Geliştirme Sorumlusu), 
Battal Gazi Özdemir 
(Altyapı Sorumlusu), 
Yusuf Hacıibrahimoğlu 
(Amatör Branşlar ve Ta-
raftar Sorumlusu), Faruk 
Beyaz (Yurt dışı İlişkiler 
ve Üyelik Geliştirme So-
rumlusu). 

(Mehmet Yaşar)

kanlığındaki yeni yöne-
tim kurulu ilk toplantısını 
yaptı. Yamak’ın başkanlı-
ğındaki yeni yönetimde 
görev dağılımı şöyle 
oldu:

Burçin Yurt (İkinci Baş-
kan), Emin Ertuğral (Baş-
kan Vekili, Üyelik Geliştir-
me Sorumlusu), Osman 
Topal (Başkan Vekili, 
Stadyum, Tesisler ve Fut-
bol Şube Sorumlusu), 
Fahrettin Kumaş (Baş-

kan Vekili, Yurt dışı İlişki-
ler Sorumlusu), Ali Ustaal 
(Başkan Vekili, Proje ve 
Kaynak Geliştirme So-
rumlusu), Mehmet Yiğit 
(Başkan Vekili, Sivil Top-
lum Kuruluşları Sorumlu-
su), Erdinç Hıdımoğlu - 
(Genel Sekreter), Emrul-
lah Ekiz (Basın Sözcüsü), 
Erkan Babaç (As Başkan, 
Futbol Şube Sorumlusu), 
Uğur Karakılıç (As Baş-
kan, Futbol Şube Sorum-

Giresunspor adalet istiyor!

Görev dağılımı gerçekleşti

Kupaya
3. turdan

katılacağız


